

One Million Tree for UAE

A Gratitude to the Nation, and an investment in the Future

مِلْيُونٌ شَجَرَةٌ لِلْإِمَارَاتِ الْمُتَّحِدَةِ
امْتِنَانٌ لِلْوَطَنِ، وَاسْتِثْمَارٌ فِي الْمُسْتَقْبَلِ



مبادرة زراعة مليون شجرة هي تجسيد رائع للامتنان والعرفان تجاه دولة الإمارات العربية المتحدة ، وخطوة ملهمة نحو مستقبل أكثر استدامة وخضررة.

The initiative to plant one million trees is a wonderful embodiment of gratitude and appreciation towards the United Arab Emirates, and an inspiring step towards a more sustainable and greener future.

إنها ليست مجرد مشروع بيئي، بل رسالة حب وانتماء للأرض، وتأكيد على التزامنا نحو الإمارات الحبيبة برؤية بيئية متكاملة تتماشى مع أهداف التنمية المستدامة.

It is not merely an environmental project, but rather a message of love and belonging to the land, and an affirmation of our commitment to our beloved UAE through a comprehensive environmental vision that aligns with the sustainable development goals.



تهدف المروج الخضراء في هذه المبادرة إلى:

- ➊ زيادة الرقعة الخضراء في مختلف إمارات الدولة ، بما يسهم في تحسين جودة الهواء وخفض درجات الحرارة.
- ➋ تعزيز التنوع البيولوجي من خلال زراعة أنواع محلية (القرم) تتكيف مع البيئة الشاطئية شديدة الملوحة وتدعم الحياة البحريّة.
- ➌ تحفيز المشاركة المجتمعية عبر إشراك المدارس، والجامعات، والمؤسسات الحكومية والخاصة في عمليات الزراعة والرعاية.
- ➍ دعم أهداف التنمية المستدامة التي تتبناها الدولة ، لا سيما في مجالات البيئة والمناخ والصحة العامة.

ALMOROJ ALKHADRA behind this initiative aims to:

- 🌳 Increase the green area across various emirates of the country, which contributes to improving air quality and reducing temperatures.
- 🌿 Enhance biodiversity by planting native species (Mangrove) that are adapted to the highly saline coastal environment and that support marine life.
- 🤝 Stimulating community participation by involving schools, universities, and public and private institutions in the planting and care processes.
- 🌎 Supporting the sustainable development goals adopted by the nation, particularly in the areas of environment, climate, and public health.

Planting one million trees is not merely a number; it is a message of hope, a green vision, and a covenant from the sons and daughters of the Emirates to continue building and developing, while preserving the legacy of our ancestors and the environment for future generations.

Your contribution to preserving the environmental legacy of Sheikh Zayed and enhancing national value in the local economy is what drives us towards further work and dedication.

Let us join hands in achieving this goal and building a green future that contributes to the lives of generations to come.

إن زراعة مليون شجرة ليست مجرد رقم، بل هي رسالة أمل، ورؤية خضراء، وعهْدٌ من أبناء الإمارات علىمواصلة البناء والتطوير، مع الحفاظ على إرث الأجداد وبيئة الأجيال القادمة.

مساهمتكم في الحفاظ على إرث الشيخ زايد البيئي ورفع القيمة الوطنية في الاقتصاد المحلي هو ما يدفعنا نحو مزيد من العمل والعطاء.

ل لكن يداً بيد في تحقيق هذا الهدف وبناء مستقبل أخضر يسهم في حياة الأجيال القادمة.

تصنيف الجهات الداعمة والمشاركة :

- الشركاء الاستراتيجيين :
الهيئات الاتحادية والشركات شبه الحكومية والجهات الرسمية التي ترغب بدعم المبادرة و المشاركة بها.
- الرعاة الرسميين : **البلاتيني** (أكبر مساهم في المبادرة) - **الألماسي** (15 ألف شجرة) -
الذهبي (10 ألف شجرة) - **الفضي** (5 ألف شجرة)
- المساهمين : عدد أشجار أقل من 5 ألف شجرة.
- المشاركين الأكاديميين : الجامعات والمدارس في دولة الامارات العربية المتحدة.
- التطوع : فتح باب التطوع بالتنسيق مع الجهات المختصة.
- المعنيين بالمبادرة : البيئة في الامارات - المساهمة في الاقتصاد المحلي - دعم ذوي الهمم.

Classification of Supporting and Participating Entities:

- Strategic Partners: Federal authorities, semi-governmental companies, and official entities that wish to support and participate in the initiative.
- Official Sponsors:
 - **Platinum:** The largest contributor to the initiative.
 - **Diamond:** 15,000 trees.
 - **Gold:** 10,000 trees.
 - **Silver:** 5,000 trees.
- Contributors: Contributions fewer than 5,000 trees.
- Academic Participants: Universities and schools in the United Arab Emirates.
- Volunteering: Volunteering opportunities will be opened in coordination with the relevant authorities.
- Initiative Focus Areas: The environment in the UAE – Contributing to the local economy – Supporting People of Determination.

هذه المبادرة تُعد خطوة نحو تعزيز الاستدامة البيئية، وتحقيق التوازن بين التنمية والحفاظ على الطبيعة، بما يعكس رؤية الإمارات في بناء مجتمع واعٍ بيئياً، يضع حماية البيئة في صميم أولوياته، ويورث للأجيال القادمة وطنًا أخضر نابضاً بالحياة

This initiative represents a step towards enhancing environmental sustainability and achieving a balance between development and the preservation of nature. It reflects the UAE's vision of building an environmentally conscious society that places environmental protection at the heart of its priorities, bequeathing to future generations a green and vibrant homeland.



Contact us:

Tel: +971 2 552 1884

Mob: +971 56 603 0100

Email: info@almorojalkhadra.ae

Website: www.almorojalkhadra.ae